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‘Wij hebben hart voor de verbetering van de 
levenssituatie van de inwoners van Winterswijk, 

vooral voor mensen die hulp nodig hebben. 
Daarom geven wij adviezen aan de gemeente 

Winterswijk over hoe de zelfredzaamheid en de 
ondersteuning van de inwoners beter kan. We 

doen dit samen met bewoners en allerlei 
organisaties.’ 
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Voorwoord 

In dit jaarverslag willen wij u graag informeren over wat de Adviesraad Sociaal Domein (ASD) in 2024 
heeft gedaan.  

De Adviesraad Sociaal Domein bestaat uit 3 werkgroepen die zich allemaal bezighouden met een 
onderdeel. Wij hebben een werkgroep Participatie, Bestaanszekerheid en Jeugd. Ons streven is om in 
iedere werkgroep 4 mensen te hebben.  

De adviesraad heeft dit jaar 6 keer plenair vergaderd. Buiten deze vergaderingen, vergaderen de 
werkgroepen ook met hun eigen groep. De ASD heeft daarnaast in 2024 twee brainstorm- en 
ontwikkeling sessies gevolgd. Tijdens deze sessies hebben we bepaald welke idealen centraal staan 
in onze visie, wat onze kernwaarden zijn, onze sterke kanten en hoe wij willen dat de samenwerking 
met de gemeente en met elkaar eruitziet. Ook is gekeken naar wat de impact is die we hebben 
bereikt, vierden we successen en beschreven onze uitdagingen.  

Tijdens deze brainstorm- en ontwikkelingssessie hebben wij ook onze slogan vastgesteld. Deze staat 
groot op de voorkant van dit verslag.  

Een van onze missies is om onze adviesraad meer onder de aandacht te brengen. 
In samenwerking met de communicatieafdeling van de gemeente is ons gedeelte van de website 
aangepast. Ondertussen staat ons jaarplan voor 2025 op de site en gaan wij onze adviezen hier ook 
publiceren. Doel voor 2025 is om deze pagina nog vollediger te maken. 

Werkgroep Jeugd 

Leden:  

- Vitalina Stroes 
- Sanne Bruntink 
- Freek Duvigneau 
- Jeanette Oyewolle - Bos 

 
- Gerben Lammers (afgetreden april 2024) 

Werkgroep Bestaanszekerheid 

Leden:  

- Annefieke Booij 
- Veronique Aalbers 
- Cees de With 
- Bart Seegers 

 
- Marianne Verwey (overleden) 
- Dorinda Lammers (afgetreden februari 2024) 

Werkgroep Participatie 

Leden:  

- Marion Bonjernoor 
- Yvon Boerman 
- Tom van Ypere 
- Jeroen Dimmendaal  

Naast onze werkgroepen heeft de ASD een voorzitter en een secretaris.  

- Rianne Stemerdink (voorzitter) 
- Marjolein Broens (Secretaris) 
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Vergaderingen 2024 

Dit jaar heeft de ASD 6 keer vergaderd. In onderstaand overzicht staat welke onderwerpen zijn 
behandeld per vergadering.  

15 januari 

• Vergadering gebruikt om de nieuwe koers van de ASD te bepalen  
 
19 februari: 

• Wijzigingen in het Besluit maatschappelijke ondersteuning en jeugdhulp 2024 besproken 

• Welke aandacht geeft de gemeente aan het noodfonds energie 
 

8 april: 

• Rapportage wensprikker is toegelicht 

• Wethouder Fleuren heeft het ASD bijgepraat over de ontwikkelingen in de gemeente 

• Vragen rondom Benefiets zijn beantwoord 

• Nieuwe visie sociaal domein 
 

10 juni: 

• Presentatie Politiek Actief in Winterswijk 

• Presentatie Cultuurnota.  

• Bijpraten verhuizing De Post naar gemeentekantoor 
 

9 september: 

• Nieuwe inkoop Wmo en jeugdhulp 

• Powerful ageing 

• Sprekers over zorgen trapliften 

• Bespreken sollicitatiecommissie en regels bepalen vertrekkende ASD leden 
 

4 november: 

• Toelichting wijzigingen Verordening Sociaal Domein 

• Toelichting beleidsregels 

• ZOOV de stand van zaken 
 

Buiten de plenaire vergaderingen hebben de werkgroepen ook individueel gesproken over diverse 
onderwerpen, hebben zij vergaderingen bijgewoond en genetwerkt. Hier een greep uit hun 
werkzaamheden: 

- overleg met de WMO-raad Oost Gelre; 
- naar WUH- netwerkbijeenkomsten geweest; 
- diverse overleggen met VAR/Platform Armoedevrij Winterswijk; 
- werkgroep Bestaanszekerheid heeft diverse contacten gelegd of onderhouden van 

organisaties die zich bezighouden met ons werkterrein; 
- er is contact geweest met een raadslid en aan de hand daarvan is besloten om ASD agenda’s 

etc. ook toe te sturen aan de raadsfracties; 
- bijwonen presentatie over toekomstig beleid openbare verlichting; 
- diverse gesprekken met ZOOV gevoerd over de verbetering van het vervoer, bereikbaarheid, 

ect. Hierover is ook contact geweest met de “achterban” om informatie op te halen; 
- werkgroep heeft contacten onderhouden met reizigersadviesraad van ZOOV; 
- contact met ASD leden van Berkelland en Oost Gelre i.v.m. Fijnder; 
- contact onderhouden met voorzitters cliëntenraad Fijnder en de Seniorenraad; 
- bijwonen bijeenkomsten in het gemeentehuis en bijwonen presentatie van het 

zorgpark; 
- er is gezorgd voor een betere zichtbaarheid van de ASD en de werkgroep Participatie op 

diverse plekken, zoals een bezoek van Phoenix aan Ilse Saris in de Tweede Kamer; 
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- Achterhoekse visie Nationaal Actieplan dak- en thuislozen. De ASD is door de mevrouw 
Rauwerdink geïnformeerd over wat in de regio, maar ook in de deelnemende gemeenten een 
duidelijke inbreng vraagt. Dit plan is inhoudelijk goedgekeurd door de deelnemende 
gemeenten. De ASD is dus niet in een eerder stadium hierbij al betrokken geweest, maar de 
visie ligt nog wel ter goedkeuring bij de deelnemende gemeenten t.a.v. de financiële paragraaf 
(verdeling van de geldstromen). 

- Beleidsplan Armoedevrij Winterswijk. Werkgroep Bestaanszekerheid is vanaf het begin 
betrokken geweest bij het beleidsplan en telkens op de hoogte gehouden. We hebben de 
vinger aan de pols gehouden voor wat betreft de doelstelling van de gemeente ‘Beleidsplan 
Armoedevrij Winterswijk’ en de daarmee voor het Platform Armoedevrij Winterswijk 
samenhangende ‘Winterswijk pas’ (of een equivalent daarvan). 

Adviezen in 2024 

In 2024 zijn er geen officiële adviezen uitgebracht door de ASD. Wel zijn er door ons vragen gesteld 
aan de wethouders en beleidsmedewerkers.  

Vragen vanuit de adviesraad die zijn behandeld: 

- Aan wethouder Fleuren is gevraagd hoe burgers op de hoogte worden gebracht van het 
noodfonds energie.  

- Er is aan de beleidsmedewerker Werk en Inkomen gevraagd hoe er wordt omgegaan met 
slachtoffers van de toeslagenaffaire. Hoe krijgen deze mensen hulp vanuit de gemeente. 

- Bij alles wat langs de ASD is geweest is met aandacht door ons gekeken naar het stuk 
toegankelijkheid.  

- Verhuizing van “De Post”, naar het gemeentekantoor. De ASD is door mevrouw Menting 
bijgepraat over deze verhuizing. Wij hebben hier tijdens de vergadering vragen over gesteld 
en onze zorgen geuit.   

Beleidsstukken waarover de ASD haar mening gaf: 

- De wensprikker is onderdeel van de Omgevingsvisie. Mevr. Klaver heeft over de uitkomsten 
de ASD geïnformeerd. Er is ons gevraagd op welke fysieke plekken wij vinden dat er 
informatie moet worden opgehaald voor de omgevingsvisie. 

- Mevrouw Roerdinkholder heeft de Cultuurnota toegelicht. Belangrijk speerpunt in de nota is 
het stimuleren van en meedoen aan kunst en cultuur. Dit is de reden dat de ASD 
geïnformeerd werd. Aan de ASD is gevraagd welke groep mensen het meest urgent is, welke 
activiteiten horen daarbij en wie gaat dat uitvoeren. Ook heeft de ASD vragen gesteld over 
deze nota.  

- De ASD heeft een duidelijke bijdrage geleverd aan de totstandkoming van de nieuwe visie 
voor het Sociaal Domein met als belangrijkste accent dat het noodzakelijk is dat alle 
regelingen voor onze inwoners laagdrempelig zijn en dat je, om in aanmerking te komen, 
slechts eenmaal wordt gescreend in plaats van voor elke regeling opnieuw. 

- Gevraagd is hoe het ASD op de hoogte gehouden wil worden van de nieuwe inkoop Wmo en 
jeughulp. 

- Beleidsregels Wmo zijn langs de ASD geweest. Deze regels zijn door de ASD bestudeerd en 
hierover heeft de ASD mevrouw De Wit vragen gesteld. 

- Powerful ageing. Mevrouw de Wit heeft dit plan toegelicht en aan de ASD is gevraagd om 
punten aan te leveren. 

Eind 2024 heeft de ASD een brandbrief naar het college gestuurd met betrekking tot budgetten die zijn 
vrijgemaakt voor “Winterswijk Armoedevrij” en niet zijn gebruikt. Ook hebben wij in deze brief onze 
zorgen geuit naar het college over de verhuizing van “De Post” naar het gemeentekantoor.  




